
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 579 af 22. juli 2020 (alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

 

/ Peter Christian Baggesgaard Hansen 
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Spørgsmål 

Det fremgår af Aftale af 18. april 2020 om hjælpepakker til lønmodtagere og virksomhe-

der mv. i forbindelse med gradvis genåbning af Danmark, at virksomheder med base i 

skattely i henhold til EU's retningslinjer ikke kan modtage kompensation, i det omfang 

det er muligt at afskære dem efter EU-retten og eventuelle andre internationale forpligtel-

ser, som Danmark eller EU har påtaget sig. Står ministeren fast på den tilkendegivelse, 

som anført i svaret på spørgsmål S 1444 af 12. juni 2020, at ”Det er min opfattelse, at der 

ved udformningen af de bekendtgørelser, der regulerer, i hvilket omfang virksomheder 

kan opnå kompensation efter COVID-19 hjælpepakkerne, til fulde er levet op til de poli-

tiske aftaler.”? 
 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 
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